
Радослав Братић 

Хвала вам, даме и гопсодо, што сте дођшли у толиком броју, Мислим да наш часопис, 
очигледно, има подршку на свим континентима и да ваш однос према њему то показује. 
Нова Зора  била је и остала светионик са купљања културних идеја оног Шантићевог и 
Дучићевог доба и она је то остала и данас. Поздрављам вас и у име Николе Асановића 
који није могао да дође и први пут одржавамо промоцију без њега. А његове заслуге се зна 
колике су и какве су. Хвала на лепим речима које сам чуо о Новој Зори  и о себи, а сада 
дајем реч Јовану Делићу, председнику Савета овог часописа, да вас поздрави.  


